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Bilfirmaet var kjørt helt i grøfta. Jan Erik ble ryddegutten:

– Jeg visste ikke hvor galt det var

på tallene og mente det var 
synd at jeg ikke kunne skryte 
av at jeg hadde tatt over det 
dårligste bilfirmaet i hele Norge 
i 2018, bare det nest dårligste. 

Larsen er nå blitt medeier i 
Kongsbil og eier 51 prosent av 
bedriften gjennom Larsenin-
vest, Holmain ved Tore Holm 
eier resten.

ydmyk
– Jeg synes det er moro, og jeg 
er stolt over den jobben vi an-

satte har gjort for Kongsbil. Det 
viktigste for meg er å bygge en 
trygg arbeidsplass for de ansat-
te, og at det skal være et godt 
sted for kundene å komme, sier 
daglig leder Jan Erik Larsen, og 
har det som drivkraft til å for-
bedre firmaet. For det er alltid 
mye man kan bli bedre på enn 
det det er i dag i følge ham selv. 
Han er ydmyk, for ting kan fort 
forandre seg fra godt til vondt. 

– Det er mange ting vi ikke 
kan påvirke, eksempelvis coro-

naen som lammet mer eller 
mindre alle bransjer da den 
kom. Men vi får gjøre så godt vi 
kan ut fra de forutsetningene vi 
har, og være takknemlig for at 
vi har muligheten, avslutter 
Larsen med.

Glåmdalen har vært i kontakt 
med tidligere daglig leder i 
Kongsbil, som ikke ønsket å 
kommentere saken.

ryddet: Jan Erik Larsen var ryddegutten som måtte til for å få Kongsbil til å gå       fra et underskuddforetak til å gi millionoverskudd. FOtO: JenS haUGen    

nOrd-Odal: Akershus 
Energi har inngått milli-
ardavtale. 
Mathilde lea 
mathilde.lea@glomdalen.no

Akershus Energi og KLP har 
signert en avtale med Siem-
nes Gamesa om leveranse av 
totalt 34 turbiner til Odal 
Vindkraftverk, til en verdi på 
nær 1 milliard kroner. Det går 
fram av en pressemelding 
sendt ut mandag 26. oktober. 

– Vi har stilt tøffe krav til le-
verandørene av turbiner om å 
bidra med de mest bærekraf-
tige og fremtidsrettede løs-
ningene på markedet. Vi øn-
sker å benytte den nyeste til-
gjengelige teknologien. I til-
legg har vi lagt vekt på at Sie-
mens Gamesa er en solid aktør 
med 20 års erfaring fra leve-
ranser til vindkraftprosjekter i 
Norge, sier Emil Orderud, di-
rektør for Akershus Energi 
Vind og daglig leder av Odal 
Vindkraftverk.

Spesialtilpasset
Akershus Energi og Siemens 
Gamesa har jobbet sammen 
om å finne kostnadseffektive 
løsninger for å realisere pro-
sjektet i Nord-Odal.

Den nye avtalen går ut på at 
Siemens Gamesa skal levere 
34 vindturbiner som er desig-
net med et nytt kontrollsys-
tem som optimaliserer pro-
duksjonen og blir spesialtil-

passet til Odal Vindkraftverk. 
Vindturbinene er av modell-
typen SG-5.0-145.

– Det norske markedet er 
meget viktig for oss. Norge er 
en ambisiøs klimanasjon, og 
utbygging av vindkraft er en 
viktig del av det grønne skif-
tet. I tillegg er tilgangen på 
kompetanse meget god. Erfa-
ringene fra petroleumsindus-
trien brukes nå for å realisere 
grønn omstilling av norsk in-
dustri, sier Ben Bjørke, admi-
nistrerende direktør i Siemens 
Gamesa i Norge.

– Viktig bidrag
Siemens Gamesa har levert 
504 turbiner til 19 vindkraft-
verk landet rundt og har en 
forventet omsetning på nær-
mere fire milliarder kroner i 
Norge i 2020. Odal Vindkraft-
verk i Nord-Odal kommune er 
det første vindkraftprosjektet 
til Akershus Energi, og er 
planlagt å stå ferdig i løpet av 
2021. 

– Kraftverket kommer i et 
område av Norge hvor det er 
kraftunderskudd, og vil gi et 
viktig bidrag med over 500 
GWh fornybar strøm, tilsva-
rende strømforbruket til over 
30.000 husstander, heter det 
videre i pressemeldingen. 

Prosjektet har en forventet 
investeringsramme på opp 
mot to milliarder kroner. 
Akershus Energi eier 51 pro-
sent, mens KLP eier 49 pro-
sent av vindkraftverket.

milliardavtale: 
har bestilt 34 
vindturbiner

VIndKraFt: Det et store penger involvert i vindkraftprosjektet 
i Nord-Odal.    IllFOtO: COpyrIGht: www.FalO.Se

neS: Antall smittede har 
nå passert 60.
Martha-lill Nordby haNseN
martha.hansen@glomdalen.no

Nes kommune har to nye koro-
nasmittede innbyggere. Smit-
ten ble påvist søndag 1. novem-
ber.

– Ingen av de nye tilfellene 
har sammenheng med smitten 

ved Nes sykehjem, forteller Nes 
kommune på egen hjemmesi-
de. 

Forrige uke ble det påvist 
smitte hos to beboere ved syke-
hjemmet, og det ble besluttet å 
stenge for besøkende til og med 
1. november. 

I tillegg fikk ytterligere to 
innbyggere positive tester i uka 
som gikk – den ene er elev ved 
Framtun skole. 

Selv om Nes kommune har 
vært hardt rammet av korona 
den siste måneden med en rek-
ke nye tilfeller, kommer det 
også gladmeldinger fra kom-
munen. 

Søndag ble nemlig fem nes-
buer friskmeldt. 

Totalt har Nes hatt 61 smitte-
tilfeller siden pandemiens be-
gynnelse. 47 er friskmeldte. 

to nye smittetilfeller i nes 
OSlO: Assisterende helsedirektør Espen Nakstad antar at vaksinasjo-
nen mot korona vil komme i gang for alvor i april neste år.

Overfor VG ønsker ikke Nakstad å spekulere på når de første 
vaksinedosene kommer til Norge, men sier at det kan være fornuftig å 
forholde seg til det EU sier. Ifølge EU er det ikke umulig at vaksiner blir 
godkjent rundt nyttår, men det vil likevel gå litt tid fra en vaksine er 
godkjent til den blir tatt i bruk.

– Sannsynligvis er april den måneden den virkelig store vaksinasjo-
nen er i gang. Da vil veldig mange allerede kunne ha fått vaksine, sier 
Nakstad til avisen.

Norge vil få vaksinen gjennom en samarbeidsavtale med EU. (NTB)

Vaksiner i løpet av våren


